
 

 

Dorostenky SDH Mojžíř 
 
            V naší obci, která je okrajovou částí města Ústí nad Labem, byl sbor  
dobrovolných hasičů SDH Mojžíř založen v roce 1893. Naše novodobá práce  
s mládeží trvá již od roku 1973 . Náš druhý postup na mistrovství ČR je bohužel  
v tomto složení poslední, protože většina z nás letos naposled soutěží za kategorii 
dorostenek. 
 
           V roce 2008 vzniklo první družstvo dorostu u SDH Mojžíř. 
My „Stars“, jak nám začal říkat náš trenér Ondra, jsme se daly dohromady v roce 2011. 
Na mistrovství ČR, jsme náš sbor reprezentovaly již v roce 2010 v Litomyšli, jen  
v trochu jiném složením družstva. Od té doby se u nás „ Stars“ změnilo vše od základu.  
Zůstaly jsme už jenom tři. Sestava holek, která letos reprezentuje, je charakteristická tím, že 
máme vždy dobrou náladu, mezi sebou si rády se vším pomůžeme, poradíme i postěžujeme co 
se nám líbí a nelíbí. Ondra to s námi nemá občas jednoduché ale jinak jsme dobrý kolektiv. 
Společně si spolu procházíme různými problémy, první nepovedené pokusy, první úrazy, 
první výhry a prohry, první slzy a hádky, ale nikdy se to na nás jako kolektivu nepodepsalo.  
Vždycky jsme se daly dohromady a nikdy by se nám nestalo, abychom na hřišti nebyli za 
jeden tým. My „ Stars“ vždycky budeme tahat za jeden provaz. Ať se děje cokoliv. Několik  
z nás také běhá za družstvo žen,  které reprezentuje SDH Mojžíř na okresem pořádaných 
soutěžích. 
 
 
A teď už k jmenovitému složení družstva :  
 
- koš  našroubuje Miška, které voda nevadí za každého počasí a situace 
 
- po ní následuje Marcelka, která zvládá nalévačku na jedničku. S Miškou jsou sehraná  

dvojka. 
 
- naše šikulka Verunka, která dělá strojníka, vždycky ví kdy přidat plyn a kdy naopak ubrat  
 
- nesmíme zapomenout na Elišku, která Béčka běhá chvilku a i přesto je zvládá na  

jedničku 
 
- Kiki, která běhá rozdělovač si s ním rozumí víc než výborně 
 
- naše proudařky  Nikolka  a Marťa, vždy závodí která doběhne k terčům  dřív a první 

nastříká. 
 
- a jako poslední nesmíme zapomenout na Steffi, která s námi běhá chvilku a i přesto je 

dost šikovná  a vepředu zaběhne vše co si na ní Ondra vymyslí 
 
 
To je celé složení našeho „Stars“ týmu, které si sebou přivezlo i pár fanoušků, kterým 
děkujeme za podporu. Nepatříme k republikové špičce ale i přesto se nehodláme nic vzdát bez 
boje. O to více budeme bojovat a snažit se ukázat to nejlepší co nás Ondra naučil, Naším 
snažením poděkovat hlavně jemu a všem kteří nám věnují čas a snaží se abychom byly stále 
lepší a zasloužili se na tom, že tu dnes můžeme být mezi nejlepšími. 
Jediné co chceme je dobře reprezentovat Ústecký kraj, nezklamat trenéra, fanoušky a 
především si naše poslední mistrovství ČR užít . 


